
ROMÂNIA
JUDEŢUL MARAMUREŞ
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BĂIUŢ

PROCES VERBAL

încheiat azi 21.11.2022 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al comunei 
Băiuţ. La şedinţă mai participă şi dna primar Maciuc Viorica, dna viceprimar Pintea Cecilia, dl 
Chira Ioan, şef O.S. Strîmbu invitat.

în urma apelului nominal făcut de d-1 secretar Pop Aurelian rezultă că este absent dl 
consilier Buda Liviu.

Se trece la alegerea preşedintelui de şedinţă. Se constată că, luându-se în ordine 
alfabetică, urmează ca preşedinte de şedinţă pentru luna noiembrie d-1 consilier Hollo Iosif.

D-1 preşedinte de şedinţă prezintă şi supune la vot următorul proiect de ordine de zi:
1. Proiect de hotărâre privind actualizarea inventarului bunurilor ce alcătuiesc domeniul 

public al comunei Băiuţ
2. Proiect de hotărâre privind actualizarea inventarului bunurilor ce alcătuiesc domeniul 

privat al comunei Băiuţ
3. Proiect de hotărâre privind prezentarea rapoartelor de evaluare şi scoaterea la licitaţie 

publică în vederea vânzării a unor utilaje ( buldoexcavator şi ta f)
4. Diverse;

Se solicită completarea ordinii de zi cu un proiect de hotărâre privind aprobarea 
procesului tehnologic de exploatare şi a fişei de valorificare pentru partida 3215 UP 2 ua 43B 
Valea lui Mihai şi majorarea preţului de vânzare a lemnului de lucru.

Ordinea de zi completată este aprobată cu unanimitate de voturi.
Se dă citire procesului verbal al şedinţei anterioare proces verbal care este aprobat cu 

unanimitate de voturi.
Se trece la primul punct de pe ordinea de zi.
Dl secretar prezintă acest proiect de hotărâre. Spune că se propune introducerea în 

domeniul public al comunei a suprafeţelor de teren aferente Şcolii din Strîmbu Băiuţ şi Şcolii 
din Poiana Botizii, unde figurau doar suprafeţele ocupate de construcţii.

Se trece la vot şi cu unanimitate este adoptată această hotărâre.
Se trece la punctul următor -  proiectul de hotărâre privind actualizarea inventarului 

bunurilor ce alcătuiesc domeniul privat al comunei Băiuţ.
Dl secretar prezintă acest proiect de hotărâre.
Spune că este propusă trecerea în domeniul privat al comunei a 3003 mp teren pe care 

este amplasat şi pavilionul de la borcutul din Poiana Botizii. Pe măsură ce vor continua lucrările 
de cadastrare a comunei vor mai putea apărea astfel de suprafeţe de teren care, pe măsura 
identificării, vor fi trecute tot în domeniul privat al comunei.

Se trece la vot şi cu unanimitate de voturi este aprobată această hotărâre.



Se trece la punctul următor -  proiectul de hotărâre privind prezentarea rapoartelor de 
evaluare şi scoaterea la licitaţie publică în vederea vânzării a unor utilaje ( buldoexcavator şi 
ta f).

Dl secretar prezintă rapoartele de evaluare întocmite.
Dl consilier Tudovan spune că este cam târziu să se vândă utilajele, dacă se vindeau în 

august era bine pentru că aveam timp să cumpărăm un buldoexcavator nou pentru că aşa s-a 
spus că se vând dacă se ia altul cu banii primiţi.

Dl consilier Butuza spune că se poate vinde şi să se ia altul nou.
Dna primar spune că a încheiat contractede deszăpezire cu POPAS şi au 4 utilaje pot 

interveni.
Dl consilier Pop T spune că este mare costul, de ce să dăm banii la POPAS, putem 

lucra şi noi.
Dna primar spune că în fiecare an s-au încheiat contracte de deszăpezire şi s-au plătit 

bani pentru asta.
Dl consilier Nicorovici crede că e cam ieftin buldo, mai bine se repară şi avem unul

bun.
Dl consilier Pop T crede că dacă tot sunt făcute contractele poate îl putem repara până 

la anul viitor, părere cu care este de acord şi dl consilier Tudovan care spune că ori reparăm cel 
existent ori vindem şi luăm un altul dar nu putem rămâne tară utilaje.

Dl preşedinte de şedinţă crede că trebuie să se discute în 2 etape, 1 să se aprobe 
rapoartele de evaluare şi 2 să se stabilească condiţiile de licitaţie.

Dl consilier Prohaska spune că nu are de unde să ştie el cât costă un buldoexcavator 
sau un taf nou. Dacă s-au făcut rapoartele este treaba celui care le-a făcut, nu poate spune el 
altceva.

Dl preşedinte de şedinţă spune că şi atunci când cumperi o maşină nouă chiar dacă o 
ţii în garaj tot îi scade valoarea.

Se trece la vot pentru însuşirea rapoartelor de evaluare pentru care se votează astfel: 3 
abţineri, dnii consilieri Chifor Angela, Prohaska Rolland şi Pop Traian şi 7 voturi pentru.

Se votează în continuare pentru organizarea licitaţiei şi voturile sunt: 3 pentru şi 7 
contra sau abţineri.

Dl secretar spune că totuşi, atunci când s-a aprobat întocmirea evaluărilor, consilierii 
au fost de acord şi cu vânzarea tafului şi a buldoexcavatorului. ce facem acum?

Se poartă discuţii pe această temă.
Dna consilier Chifor crede că vom putea discuta din nou prin primăvară, prin luna

aprilie.
Dl consilier Tudovan este de acord şi spune că nu trebuie să rămânem peste iarnă fără

utilaje.
Se trece la punctul următor -  proiectul de hotărâre privind aprobarea procesului 

tehnologic de exploatare şi a fişei de valorificare pentru partida 3215 UP 2, ua 43B Valea lui 
Mihai şi majorarea preţului de vânzare a lemnului de lucru.

Dl şef al O.S. Strîmbu Băiuţ a solicitat majorarea preţului lemnului de lucru cu 30 
lei/mc, majorare datorată necesităţii transportului lemnului de la locul de exploatare la 
platforma de depozitare şi de asemenea a mai solicitat aprobarea procesului tehnologic de 
exploatare şi a fişei de valorificare pentru partida 3215 UP 2, ua 43B Valea lui Mihai.

Dl consilier Pop T crede că este cam mult şi întreabă ce distanţă este între Valea lui 
Mihai şi depozit şi i se răspunde că sunt cam 2-3 km.

Dl consilier Prohaska întreabă destre ce lemn este vorba, pentru locuitori sau pentru 
firme şi dacă dăm noi banii.



Dl preşedinte de şedinţă răspunde că se aplică doar lemnului de lucru iar suma se 
recuperează de la firma care cumpără lemnul, nu plătim noi nimic.

Se trece la vot şi cu unanimitate se votează pentru adoptarea acestei hotărâri.
Se trece la ultimul punct -  diverse.
Dl consilier Tudovan întreabă dacă SC BKT are brigadă pe Tocila pentru că a văzut 

camionul lor ieşind de pe Tocila.
Dna viceprimar spune că partida noastră este terminată, poate are alt parchet în 

exploatare luat de la Ocol.
Dl consilier Butuza crede că data viitoare ar trebui să se discute despre rampe iar 

agenţii economici să încheie contracte şi să plătească la primărie.
Dna consilier Chifor întreabă dacă nu se poate face un azil de bătrâni la Băiuţ.
Dna primar spune că este un azil în Tîrgu Lăpuş iar primăria suportă din bugetul local 

cam 10 miliarde pe an.
Dna consilier Chifor spune că nu se referă la un azil al nostru ci la unul privat.
Dna primar spune că ar fi de acord să dea şi sediul vechi dacă ar fi cine să investească.
Dl consilier Nicorovici întreabă dacă nu se poate face ceva cu clădirile vechi iar dna 

primar spune că se poate mări impozitul de 4-5 ori. altceva nu le poţi face pentru că sunt 
proprietate privată.

Se poartă discuţii privitoare la microcomplex.
Dl consilier Tudovan spune că a fost al unui arab care l-a lăsat cuiva din Suci. întreabă 

ce se mai ştie de capelă.
Dl secretar spune că noi am trimis toate avizele şi documentele solicitate şi a fost o 

şedinţă a comisiei judeţene de urbanism unde trebuia emis certificatul de urbanism.
Se poartă discuţii privitoare la încadrările de oameni.
Dl consilier Tudovan spune că toată lumea merge la lucru pentru bani, el a mai spus 

că trebuiau mărite şi salariile muncitorilor .
Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi se declară şedinţa închisă.

SECRETAR GENERAL 
POP AURELIAN ytfhOR

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ 
HOLLO IOSIF


